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Beste inwoner

In dit blad laten we opnieuw onze 
bestuursleden aan het woord over 
onderwerpen die hen nauw aan het 
hart liggen. Aandachtspunten die 
zullen terugkomen in ons verkie-
zingsprogramma, in de aanloop naar 
de gemeenteraadsverkiezingen. 

In de nationale media werd er al 
eens gemeld dat de N-VA vaak groe-
ner uit de hoek komt dan partijen 
waarvan je dat misschien eerder zou 
verwachten. Zo ondersteunen we 
graag de vrijwilligers die deelnemen 
aan de Curieuze Neuzenmetingen 
naar stikstofoxiden. Ook heeft de 
N-VA onlangs nog de Vlaamse 
minister van Landbouw opgeroepen 
om haar federale collega te vragen 
om het verbod op bijendodende 
‘neonics’ zonder overgangsmaat-
regelen goed te keuren. In Halen, 
met zijn talrijke fruitgaarden en de 
daartoe benodigde bestuiving, niet 
onbelangrijk.

Verder gingen we ook in op de 
onterechte heffing op de verstrooiing 
van de as van overledenen.

Johan DE CEUSTER
Afdelingsvoorzitter

Curieuze Neuzen
Halenaren doen mee op eigen kosten 
Ook in Halen doet zo’n 30-tal inwoners 
mee aan de meting van de luchtkwaliteit. 
Hiervoor betaalde elke deelnemer een 
bijdrage van tien euro. In vele gemeenten 
en steden dragen de lokale besturen hun 
steentje bij en vergoeden zij de kosten. 
In ruil hiervoor delen de deelnemers alle 
gegevens van de resultaten met het ge-
meentebestuur. Onze N-VA-fractie vroeg 
op de gemeenteraad van april om ook in 
Halen zo’n tegemoetkoming te voorzien. 
De bestuursmeerderheid van Halen zag 
hier echter het nut niet van in en gaf 
daarom geen goedkeuring.

Uylenspiegel schenkt deel opbrengst quiz aan 
St.-Vincentius Zelem 
Net zoals de vorige jaren schonken we, met 
Uylenspiegel, een deel van de opbrengsten 
van onze quiz aan een goed doel. De keuze 
van deze editie viel op vzw St.-Vincentius 
in Zelem. Met dit geld komt er wat extra 
ruimte voor de persoonlijke budgetten van 
jongeren, om bijvoorbeeld te gebruiken bij 
uitstappen.

Strooiweide
Geen terugbetaling voor onterecht  
aangerekende heffingen
Al een aantal jaar werd er op de strooiweide van 
het kerkhof een retributie geheven. Families 
betaalden 50 euro voor de verstrooiing van 
de as van overledenen. Dit stemt echter niet 
overeen met de regelgeving hieromtrent. Deze 
retributie is dan ook afgeschaft. Wij vroegen 
om een terugbetaling aan de nabestaanden voor 
deze ten onrechte opgelegde heffing. Hieraan 
werd echter geen gevolg gegeven.
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Meer inspraak voor u
Corry Baerts
Gemeenteraadslid 

Burgers die mee de koers van het 
bestuur bepalen: je hoort er elke 
dag wel berichten over. Persoonlijk 
vind ik dit een heel goed initiatief. 
Iedereen beslist mee. Zelfs een ‘be-
wonersbod’, waarbij bewoners de 
lokale overheid uitdagen om dingen te realiseren met een 
vastgesteld budget, behoren tot de mogelijkheden.

Met meer en meer fusies tussen gemeenten de komende 
jaren zullen deze burgerinitiatieven toenemen. Vanuit 
buurten of wijken zullen er meer specifieke vragen komen, 
gericht op de eigen wijk of buurt. Gemeentebesturen moe-
ten er meer rekening mee houden. 

Gebouwen beter  
onderhouden
Stokke Jacobs
Bestuurslid 

Zo nu en doen worden er mooie 
nieuwbouwprojecten gerealiseerd. 
Denk maar aan het nieuwe stad-
huis en de Panovensite. Wat zeker 
zo belangrijk is, is het onderhoud nadien. Ook hiervoor 
moeten de nodige budgetten worden voorzien. Bij het 
buurthuis in Zelk gebeurde dat niet. Nu zijn er plots drin-
gende grote aanpassingswerken nodig. 

Betere huisvesting voor 
onze jeugdverenigingen
Gunther Bruyninckx
Afdelingsondervoorzitter 
In Loksbergen zijn de jeugdbewe-
gingen echt aan nieuwe lokalen 
toe. De Chirolokalen zijn een 
doorn in het oog van vele leden 
en ouders. Hoog tijd om hierin 
verandering te brengen.
Jongeren zouden ook meer kunnen betrokken worden bij 
de buurt, door het organiseren van eigen kunstprojecten 
zoals street-art rond de jeugdhuizen of het skatepark. 
Een fuifzaal buiten de stadskern is ook een idee waar ik 
volledig achter sta. Geen overlast meer en geen limiet 
meer op het aantal fuiven. Onze jeugd verdient een 
mooie toekomst.

Voor een bloeiend en bruisend  
marktplein
Gerlinde Vandeperre
Bestuurslid 
Een mooie stad verdient een nog mooier marktplein. Er worden weer 
plannen gemaakt, maar hopelijk worden ze ook snel uitgevoerd. Het is mooi om te zien hoe de 
voorbije jaren de  horecazaken stilaan weer tot leven kwamen. Tijd dus om vanuit het bestuur 
ervoor te zorgen dat dit ook zo blijft. Ook de uitbreiding van de wekelijkse markt zou voor de 
economie veel kunnen betekenen. Aansluitend op het marktplein moet ook het Raubrandtplein 
een mooie functie krijgen met parkeergelegenheid vlakbij het centrum ,maar tegelijkertijd ook 
een oase van groen en rust bieden.

Voor goede wegen, fietspaden 
en voetpaden 
Johan De Ceuster
Afdelingsvoorzitter 
De toestand van vele wegen en fietspaden baren me grote zorgen. In het 
verleden is er te weinig werk gemaakt van structureel onderhoud, zodat er nu op veel plaatsen 
gevaarlijke situaties zijn ontstaan op de voet- en fietspaden, verbindings- en lokale wegen. Het 
herstellen en verfraaien van de infrastructuur gaat te langszaam. Een rationele en structurele 
aanpak zal nodig zijn om meer werken uitgevoerd te krijgen met dezelfde middelen.

Toeristische troeven Halen beter uitspelen 
Wim Vanderbruggen
Fractievoorzitter 
De Limburg Toerismegids is een mooi initiatief van het provinciaal bestuur. Jammer wel dat onze stad in 
deze gids slechts met mondjesmaat terug te vinden is, terwijl er in Groot-Halen zóveel unieke dingen te vin-
den zijn. Het toerisme in onze provincie is een van de grote troeven om extra inkomsten te genereren. Tijd 
dus ook voor Halen om in de volgende uitgave van deze gids duidelijker in de spotlights te komen. Meer 
promotie voor onze (te weinig) ontgonnen schatten zal bijdragen aan de algemene welvaart.

Sportinfrastructuur beter 
onderhouden 
Rudy Pauwels
Bestuurslid 

De toestand van de douches en de toilet-
ten in het sportstadion in Halen zijn echt 
hygiënisch onverantwoord. Vele bezoe-
kende clubs klagen dan ook over deze 
toestand. Wachten op de uitvoering van grote projecten is 
volgens mij geen optie meer, daar een oplossing zich opdringt 
op korte termijn. 

Vereenzaming en  
armoede aanpakken
Alice Kenens
OCMW-raadslid 

In onze gemeente kunnen 
alle inwoners een beroep 
doen op het OCMW of op 
initiatieven zoals de Klap-
stoel. Vaak ligt de drempel 
nog te hoog. De ‘Klapbus’ is een heel mooi initia-
tief, maar moet twee dagen op voorhand gereser-
veerd worden. Dat is voor ouderen niet zo vanzelf-
sprekend. Zelf zou ik er dus voor opteren om ook 
wijkafdelingen van de Klapstoel op te richten. Zo 
kunnen in de deelgemeenten mensen makkelijker 
met elkaar in gesprek komen. 

Veilige en propere speeltuinen 
Gilberte Bastijns
Gemeenteraadslid

De zon lokt iedereen naar buiten. Ook onze kinderen en kleinkinderen. Jammer ge-
noeg stel ik vast dat in speeltuinen verschillende toestellen, die werden weggenomen, 
niet vervangen worden. Ook blijken vele toestellen niet goed onderhouden en zijn 
de hagen te hoog om goed toezicht te kunnen houden. Ik hoop in de toekomst ertoe 
kunnen bij te dragen dat onze kinderen en kleinkinderen ongestoord en veilig kunnen ravotten.

Meer aandacht voor  
streekproducten 
Brigitte Landerloos
Bestuurslid 

De laatste jaren stijgt de interes-
se voor regionale producten en 
worden nieuwe labels toegekend. 
Producten die in een bepaalde regio 
een lange traditie kennen worden 
bekroond met het label ‘Streekproduct’.

Ook in Halen zouden deze producten meer gepromoot 
moeten worden door de producenten meer kansen te 
bieden om hun producten aan te bieden aan de verbrui-
ker. Een mogelijkheid is om ze een plaats op de wekelijkse 
markt te geven. De plaatselijke economie wordt op die 
manier ook gestimuleerd.

Voor een veilig  
Halen
Kevin Deleux
Afdelingssecretaris 

Steeds vaker lezen we in 
de media dat inbraken of 
andere misdrijven voor-
komen of opgelost worden 
door de samenwerking 
van buurtbewoners en politiediensten. Hiervoor 
is het belangrijk dat er een goede en vlotte sa-
menwerking voorhanden is. Ik denk dan vooral 
aan de ontplooiing van WhatsApp-groepen of 
Buurtinformatienetwerken. Ook interesse voor 
uw buurt? Kijk op www.n-va.be/halen.



Wij zijn thuis in Limburg. Een frisse pint op een zomers terras, hand in hand door de winkelstraat, 
onze kinderen samen in de jeugdbeweging. Wij verstaan elkaar, vieren samen feest, zorgen voor 
mekaar. Het is goed wonen in Limburg. Hier zijn we op ons gemak. Met de N-VA blijft dat zo. 
Zodat u zich thuis voelt in een veilig en welvarend Limburg.
n-va.be/veilig-verantwoord-vlaams

Veilig thuis in een welvarend Limburg

Veilig Verantwoord Vlaams

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel - info@n-va.be - www.n-va.be
De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De Europese algemene 
verordening gegevensbescherming van 27 april 
2016 is van toepassing en voorziet toegangsrecht 
tot de gegevens, het verbeteren of verwijderen 
ervan. Meer informatie: www.n-va.be/privacy

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN


